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Møtereferat 2019-08-13 

Oppmøte: President (Øystein Sæther), Jan Henrik Dahle, og Roar Stokdal Fiske 

 

Møtereferat 2019-08-20 

Presidenten åpnet møte formelt kl 18:45 

Etablering av komitéene ble prioritert 

Eksisterende program komité fortsetter, men Jostein Bjørnås går ut, og Roar Fiske foreslås som ny medlem 

• Forslag til program 

• Sondre Hovik Johansen: Arealplanlegging 
• Rapport om utveksling til Australia (Camilla Barstad, barnebarn til Terje) 
• Driftsbesøk til Britannia Hotell, med bespisning 

• Byvandring Trondheim 

• Arkeologisk informasjon, byantikvaren 

• Bespisning Kvelder hos Malvik Rotary (for eksempel Matsild , Bacalao, Krabbe, Rakfisk, 

Klippfisk) 

• Amerikansk auksjon, Årsmøte (oktober),  

Rekrutterings komitéen er viktig 

• Roar lansert som mulig leder (var ikke til stede) 

• Viktig at potensielle nettverk representert av eksisterende medlemmer, i tillegg til en bred og 

interessant møte program blir fremmet til nye mulige medlemmer 

• Deltagelse i Kreftforenings Stafett for livet på Malvik ble foreslått som en måte å gjøre klubben 

mer synlig. Følgende informasjon tatt fra nettet 

(https://kreftforeningen.no/stafettforlivet/pamelding/malvik/) : 
• Tid: 14.–15. september 2019 

Sted: Midtsandtangen, Midtsandvegen 13, 7563 Malvik 

• Stafetten varer i 24 timer. Laget skal ha minst én deltaker på banen under hele stafetten. 

Vi går eller løper – dette er ingen konkurranse. 

• Slik kan du delta 

1. Du kan melde deg på et lag du har blitt invitert til, eller melde deg på et åpent lag. 
2. Du kan registrere et nytt lag og bli lagkaptein for dette. 

3. Du kan bli med som fighter dersom du har eller har hatt kreft. 

Viktig med arkivering av president skifte, årlig regnskap, og president sin årsrapport.  Må formaliseres, og 

arkivet må sjekkes. 

Det ble enighet at klubbmøte timingen blir som før: 

• Oppmøte kl 18:30, sosial tid 

• Møtet starter formelt 18:45 

• lotteri, 3-minutters, andre korte saker 

• 18:00 – 18:30: Hoved program 

• 18:30 Spørsmål, diskusjoner 

• 18:45 Avslutning 

 

 

 

https://kreftforeningen.no/stafettforlivet/pamelding/malvik/
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Møtereferat 2019-08-27 
 
Kirsti Hamre-Nilsen: Kreftforeningens Stafett for livet på Malvik september 15-15.  
Trenger frivillig hjelper, spesielt til dirigering av parkering 

Midtsandtangen, Midtsandvegen 13, 7563 Malvik.  

https://kreftforeningen.no/stafettforlivet/pamelding/malvik/  
 

Tore Krogstad : Rotary utvekslings program; trengs vertsfamilier til vinter, og kandidater (minst 16 år gammel) 

til neste år 

 

Komitéene ble etablert med noen usikre medlemmer, primært ut fra fortsettelser fra i fjor.  

• Kommunikasjon (PR) 

• Rotary Foundation 

• Prosjekt 

• Program 

• Arkiv 

• Fest 

• Medlemskap 

Det er foreslått at systemet standardiseres sånn at bare en person fra hver komité rulleres videre hvert år. 
 

Møtereferat 2019-09-03 

3-minutter: Brit Aune 

Komitéene etablert (se nedenfor og separat liste) 

Utvekslings student Alicia fra Australia ga (på Norsk!) en oppsummering av hennes 7 måneder i Norge. Hun 

har planer å komme tilbake under universitetsårene, så det ble en suksess for henne og klubben. 

Møtereferat 2019-09-10 

3-minutter (Ola Erik Aune) uteble 

Camilla Barstad ga en fortelling om sitt opphold som utvekslingsstudent i Australia. 

Møtereferat 2019-09-17 

Intern drøftelse av klubb planer: nye prosjekter, medlemsverving, ungdoms utveksling mm i forveien av 

distriktskonferanse Røros kommende helg og presidentforum Trondheim-Malvik neste uke, 25/9 2019. 

Terje Barstad ga en "3-minutter" om økonomiske utfordringer opplevd av sjøfartsmenn etter andre verdens 

krigen.. 

Det er foreslått at neste prosjekt, når klubben har kompletterte planlagt prosjektet hos Maria Kirke (dvs 

installerte vann og bord), kunne være å forbedret stien inn til marka fra Fjølstadtrøa museum.  

Det ble poengterte at det fins muligheter for å søke støtte fra Malvik Kommunen for midler til frivillige 

prosjekter. 

Følgende notat ble sendt ut av klubb presidenten etter møtet:

https://kreftforeningen.no/stafettforlivet/pamelding/malvik/
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Presidentens Notat etter intern diskusjon om hvilke eksterne prosjekter 

Malvik Rotary skal engasjere seg i framover. 
Vi har ved flere anledninger diskutert om det er ønskelig at klubben engasjerer seg i nye prosjekter etter hvert 

som vårt engasjement rundt Maria kirka i Mostad marka vil bli mindre. 

Flere alternative prosjekter har blitt luftet; bl.a. om vi skal engasjere oss i å opprette en bedre adkomst fra 

Fjølstatrøa husmannsplass til eksisterende veg-/stisystem på Leistad åsen. 

Dette ble diskutert på siste møte 17/09-2019, og etter at møtedeltagerne hadde kommet med innspill /forslag, 

ble det konkludert som følger: 

Det gjenstår fortsatt arbeid vi kan engasjere oss i relatert til Maria kirka. I den forbindelse kan nevnes:  

• Framføring av sommervann til området ved kirka 

• Lage et bord som skal stå ute, og som kan brukes ved forskjellige arrangementer.  Plassering av et slikt 

bort krever også at grunnen der bordet skal stå bearbeides / hellelegges. 

• Det kan også være aktuelt og få montert et informasjonsskilt, hvor vi kan opplyse om hva som er blitt 

gjort i Rotary regi.  

• Årlige vedlikeholdsarbeider på uteområdet 

Disse arbeidene ansees som viktige, og vil bli prioritert i det Rotaryåret vi er inne i nå. I den forbindelse mener 

vi det er meget viktig å fullføre prosjektet med Mariakirken, slik at vi kan gi tilbakemelding til våre 

økonomiske bidragsytere om hva pengene er brukt til. En avslutning av prosjektet bør kanskje  markeres med 

en befaring til området, hvor de som har bidratt med penger  inviteres. 

Nye prosjekter stilles i bero inntil videre. 

18/09-2019 

Øystein Sæther 

 

Møtereferat 2019-09-24 

Oppmøte litt over 60%. 

Presidenten ga en kort oppsummering av Distriktskonferanse på Røros: vel planlagt, med verdifull og 

interessante innhold, både kulturelle og direkte relevante for dagens Rotary klubbene. 

3-minutter går alfabetisk. Dagens av Gudmund om opplevelsen av fint høstvær til fjells.. 

Ego foredrag av Terje Magnus Krogset. 

Rotary Trøndelag President Forum Nidarvoll Skole Møtereferat 2019-09-25 

(se separat referat fra Tore Torp) 

Møtereferat 2019-10-01 

3-minutter av Jostein Bjørnås, om en treff på fjelltur i Haltdalen 

Både Sondre og Ana Johansen på besøk. 

Sondre presenterte areal planlegging som fag, både historisk og nå. 

 

Møtereferat 2019-10-08 

Bacalao-aften ble en stor suksess! Kudos til Fest Komiteen! 

 

Møtereferat 2019-10-15 

• 3-minutter av Bjarne: oppmerksomhet i forhold til folk med psykiske lidelser som depresjon og sosial 

angst 
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• Kort diskusjon rundt forandring av møte-frekvens til hvert andre uke; stemningen var imot 

• Kontakt fra Rotary Stjørdal om støtte til en sommerleir for unge Rotarians /vi må finne ut mer, når osv.) 

• Poliodag den 24. Ikke noe aksjon fra oss 

• Presentasjon av Terje Magus Krogset: reise med den sibirske jernbane Moscw -> Beijing i 2011 

Møtereferat 2019-10-22 

3-minutterav Roar Stokdal 

Morten Gaustad, Daglig leder GeTek AS, Malvik om solar energi, installasjoner på både privat og offentlige 

bygg 

 

Møtereferat 2019-10-29 (Årsmøtet referat av Presidenten, Øystein Sæther) 

Årsmøte Malvik Rotary 

Tirsdag 29.10.2019 
15 av 23 medlemmer deltok på møtet. 

 

Sak 1:  Godkjenning av innkalling 

Vedtak:  Innkallingen enstemmig godkjent 
Sak 2: Valg av møteleder og sekretær for årsmøtet 

Vedtak: Møteleder Øystein Sæther 

Sekretær Mark Reed 

 

Sak 3:  Valg av person til å underskrive protokollen sammen med møteleder. 

  Vedtak:  Asbjørn Nilssen 

 

Sak 4:  Årsmelding for Rotaryåret 2018/2019. 

  Vedtak:  Årsmeldingen legges fram i et senere møte. 

 

Sak5:  Regnskap og revisjonsberetning for Rotaryåret 2018/2019 

Vedtak: Regnskap og revisjonsberetning enstemmig godkjent 

 

Sak 6:  Budsjett for Rotaryåret 2019/2020 

Vedtak:  Framlagt budsjett ble enstemmig vedtatt med følgende endring: Årskontingenten 

endres til kr 2800,- pr. år, mot at loddsalg på møtene utgår. Endringen gjelder fra 1 

jan. 2020. 

 

Sak 7:  Valg av innkommende President for 2020/2021. 

  Innstilling: Mark Reed 

  Vedtak: Innstillingen  enstemmig vedtatt 

 

Sak 8: Valg av sekretær, kasserer, 2 styremedlemmer og revisor for 2020/2021. 

Innstilling: Sekretær:  - Terje Magnus Krogset 

Kasserer:  - Terje Barstad 

Styremedlemmer:   - Idar Langlo og Kjell Geving 

Valgkomite:  - Brit Aune og Ivar Hjelsvold 

Revisor:   - Jan Henrik Dahle 

Vedtak: Innstillingen enstemmig vedtatt 

Past President inngår automatisk som styremedlem og medlem i valgkomiteen.  
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Det ble avgjort at fra 1.1.2020 blir års kontingent økt fra 2000 til 2800, dvs 1400 per halv-år for å dekke kaffe 

inntekt. Da er ukentlig innbetaling av 20 kr per stk avskaffet. 

 

Møtereferat 2019-11-05 
3-minut6ter: Kjell  

Hoved innlegg: Arkeologisk funn og planer i Trondheim av Ian Reed, arkeologiske forsker hos Norsk institutt 

for kulturminne forskning 

 

Møtereferat 2019-11-12 (med takk til Terje Krogset) 
Det var 11 medlemmer i stedet. 

Åpning av presidenten som refererte fra 

- guvernørens månedsbrev 

- endring av protokoll fra årsmøtet 

- samtale med Hommelvik menighetsråd vedr. Mariakirken 

 
3 min. var ved Ivar Hjelsvold. Han tok for seg hvordan han hadde opplevd å være medlem i klubben som han 

hadde vært siden 1987. Han hadde mye positivt å si om klubben. 

 

 Kveldens foredrag var  ved Jan Henrik Dahle som var egoforedrag. han fortalte om sitt liv og virke fra han ble 

født i 1941. Barndom, jusstudier og deretter yrke som jurist. Først dommerfullmektig i Levanger, deretter ved 

Trondheim politikammer og så ved Trøndelag Statsadvokatembete. Han gav oss ett godt bilde fra forskjellige 

saker som han hadde vært involvert i, både enkle saker men også alvorlige saker. Han hadde også vært med i 

handball både som spiller og leder. Han har også vært med i Malvik eldreråd.  

 

Møtereferat 2019-11-19 

3-minutters: Terje Magnus Krogset:  en sammenligning av matutvalg i 1950-60 årene med det 

vi har i dag. 
 

Hoved innlegg: Mobbeanbud i Malvik av Helle Garberg Rånes 
 
Kveldens foredrag: Helle er utdannet pedagog, med Mastergrad i rådgivningspedagogikk fra NTNU. Hun har 

jobbet på barnehage nivå opp til universitetslektor, og som seniorrådgiver i Konfliktråden i Trøndelag. Fra 

oktober 2019 er hun ansatt som første mobbeombud i Malvik Kommune, ut av 90 folk som søkte stillingen. 

Hun definerer hennes hovedrolle som forsikring av et trygt og godt miljø for alle barn i alle skolene i 

kommunen, og har faktisk besøkt alle skoler og alle klassene. Hun jobber for etablere tillit både med barn og 

foreldrene, for å være et bindeledd. Hun bruker Snapchat og andre sosial media for å være synlig og 

tilgjengelig, med en lav terskel for å ta kontakt. Presentasjonen inspirerte til mange gode spørsmål og 

diskusjoner. 

 

Møtereferat 2019-11-26 

3-minnutter: Ingrid 

Bestemt seg for en busstur til byen. Kl 09:00 til Circus, så metrobuss til sentrum og trikken til Lian. Så tilbake 

til sentrum, buss til Heimdal og hjem igjen via sentrum. En hel dag for 38 kroner! (Pluss lunsj...) Anbefales! 

Debatt kveld innledet av Jostein: 

Arealplanlegging for Malvik Sentrum området. Nye skolen legges til grusbanen? Eller ofre gressbanen? 
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Møterefereat 2019-12-03 

Idar: 3-minutter kansellert 

Diskusjonsmøte om fremtidig arbeid med Maria kapellet (Øystein Sneisen, Olav Jørgen Berg, og Ellen Zirr 

Buaas representerte Hommelvik Menighetsrådet) 

Konsekvent med tidligere diskusjon i klubben, bekreftet Presidenten at årlige vedlikeholdsarbeidet på 

uteområdet vil fortsette. Deretter var diskusjonen mest fokusert på 2 tema: 

• Framføring av sommervann og strøm til området ved kirka. Dette krever graving av grøft der både vann- 

og strøm-ledningene kunne plasseres. Menighetsrådet tar ansvar for å få tillatelse fra kommunen, og 

diskutere med naboene om felles tilkobling til vann- og strøm-nett. 

• Ferdigbygging av bordet og benkene som skal stå ute, og som kan brukes ved forskjellige 

arrangementer.  Leif bekreftet at jobben er godt i gang. Plassering krever at grunnen der bordet skal stå 

må planeres. Forslag om et telt som kunne sette opp i tilfelle regn var godt tatt imot. 

 

  

REFERAT ROTARYMØTE 10.12.2019  
I president Øystein's fravær var det innkommende president Mark som ønske forsamlingen velkommen. Han 

orienterte også om julebordet som skal være 17.12. Oppmøte kl. 18.30 med matservering fra kl. 19.00.  

• Til stede var 14 medlemmer og 1 gjest  

• Idar hadde 3 min. 

• Dagens foredragsholder var Selbu Sparebank som møtte med kredittsjef Lars Erik Storhaug som 

arbeider i bedriftsmarkedet og finansiell rådgiver Veronica Solem Falck som arbeider i privatmarkedet 

ved kontoret i Hommelvik. 

• Vi fikk en grei informasjon om banken som hadde utvidet kundeområdet sitt til også nå å omfatte 

Stjørdal, Malvik og Trondheim. Dette var nødvendig for å kunne opprettholde banken som en 

selvstendig bank. Banken selger også produkter innen forsikringa fra Eika, og banken ønsker å fremstå 

som en bank med nær og personlig kontakt med sine kunder. 

• Det ble stilt mange spørsmål til foredragsholderne som ble bevart på en grei måte. 

• Møteleder overrakte en oppmerksomhet til den kvinnelige foredragsholder og takket for at de ville 

besøke klubben vår. 

ref. Terje Krogset         

 

https://www.facebook.com/ellenzirr.buaas?pageid=106573066050491&ftentidentifier=979528105413727&padding=0
https://www.facebook.com/ellenzirr.buaas?pageid=106573066050491&ftentidentifier=979528105413727&padding=0

